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БЕОГРАД – Министар привреде Жељко Сертић изјавио је данас да би свако евентуално
поскупљење енергената утицало на привреду, али да би држава то нивелисала мерама
за подизање конкурентности привреде.

  

  

На питање новинара да ли ће поскупљење струје утицати на индустрију, Сертић је рекао
да не може да одговори на питање да ли ће доћи до поскупљења, јер је то у
надлежности Минситарства енергетике, али је потврдио да би то утицало на привреду,
будући да је ЕПС један од најважнијих носилаца економских активности у земљи.

  

„Тај део ће се радити балансираним мерама које у наредном периоду треба да буду
спроведене и у том делу ћемо подржавати и на одређени начин третирати компаније,
које буду имале веће трошкове да својом другом врстом конкурентности и смањивањем
трошкова и њихове цене услуга и роба - не порасту”, истакао је Сертић.

  

Он је казао да Србија свакако треба да подигне конкурентност привреде због ЕУ, с
обзиром да се врло често и сада компаније које долазе из ЕУ у Србију су конкуретније
упркос томе што ми имамо јефтиније енергенте.

  

(Танјуг)
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